
電池盒

產品操作說明 

* Installing batteries and attaching lantern電池安裝與提燈安裝
提燈的電池盒位於提燈底部，如下圖所示。
Step 1: Open the battery cover and install two “AA” type batteries into the battery compartment and secure the lid.
步驟1: 打開電池盒蓋，並在裝入兩顆AA型電池後關閉上蓋。
Step 2: Locate the hook in the bottom of the bear’s right hand and slide the lantern loop over this.
步驟2: 找到熊右手上的掛鉤，並將提燈頂部的掛環掛上。
Step 3: Turn switch to TIMER position for 6 hours on and 18 hours off. Turn switch to ON to keep LED ON, Turn switch to

OFF for LED to stay completely OFF.
步驟3: 將開關轉至”TIMER”開啟計時功能，可設定亮燈六小時，關閉18小時。將開關轉至”ON”，燈光保持常亮。將開關轉至
            ”OFF”，燈光完全關閉。

* Installing batteries for tree聖誕樹的電池安裝
聖誕樹的電池盒位於熊的左腳底，如下圖所示

Step 1: Rotate counter-clockwise to remove (Fig.1).
步驟1: 逆時針將圓形外蓋轉開(圖示1)
Step 2: Push clip inward and pull up to open battery compartment (Fig.2).
步驟2: 將卡榫下壓並向上拉開電池蓋(圖示2) 
Step 3: Place three “AA” type batteries into the battery compartment as illustrated (Fig.3).
步驟3: 裝入三顆”AA”型電池進電池盒如圖所示(圖示3)
Step 4: Insert ends to notches and press to close the battery compartment (Fig.4).
步驟4: 對準電池蓋卡榫並將電池盒蓋上(圖示4)
Step 5: Replace the round cover and rotate clockwise to secure.
步驟5: 將圓形外蓋以順時鐘方向轉回蓋上。
Step 6: Turn switch to TIMER position for 6 hours on and 18 hours off. Turn switch to ON to keep LED ON, Turn switch to OFF for LED
             to stay completely OFF.
步驟6: 將開關轉至”TIMER”開啟計時功能，可設定亮燈六小時，關閉18小時。將開關轉至”ON”，燈光保持常亮。將開關轉至”OFF”，
               燈光完全關閉。

提燈 電池盒

電池盒蓋

客服聯繫方式- acs@americancustomerservice.com 或 1-855-259-5094, (英文, 法文, 西文), 週一到週五 8AM - 8PM 西岸時間
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內含重要資訊，請妥善保存供日後參考：請詳閱

聖誕棕熊裝飾



USE AND CARE 使用與維護:
• Do not place near any heat source.
不要放置於熱源旁邊。
• Clean the battery contacts and also those of the device prior to battery installation.
在裝入電池前清潔電池及裝置兩者之接觸面。
• Replace battery with “AA” type batteries only.
更換電池僅用AA型電池。
• For best results, use alkaline batteries.
為更好的產品效果，請使用鹼性電池。
• Install only new batteries of the same type in your product.
請使用新的同種類電池於此產品。
• Failure to insert batteries in the correct polarity, as indicated in the battery compartment, may shorten the life of the batteries or
  cause batteries to leak.
若將電池正負極錯誤的安裝於電池盒內，將導致電池壽命變短或是電池漏液。
• Turn off when not in use to save battery life.
為延長電池壽命，不使用產品時請將產品關閉。
• Remove batteries from equipment which is not to be used for an extended period of time.
若長時間未使用此商品，請將電池由儀器中取出。
• Dispose of old batteries immediately.
耗用完的電池需儘速取出。
• Do not mix old and new batteries.
勿將新、舊電池混合使用。
• Batteries should be recycled or disposed of as per state and local guidelines.
電池的回收與丟置辦法需遵循當地法規處理。
• Do not mix Alkaline, standard (Carbon-Zinc) or Rechargeable (Nickel Cadmium) or (Nickel Metal Hydride) batteries.
請勿將鹼性電池、碳鋅電池或充電電池 (鎳鎘電池或鎳氫電池)混合使用。
• Do not dispose of batteries in fire.
勿使用燃燒方式處理廢棄電池。
• For indoor/outdoor use
此產品可供室內室外使用。

WARNING 注意：
Do not attempt to recharge, use different sizes of batteries or install batteries backwards. Never touch damaged or leaking batteries 
this could result in burn injuries or cause serious internal injuries if swallowed. Obtain medical attention immediately if this occurs.
Misuse can cause the battery to overheat, rupture, leak or explode, resulting in personal injury and / or property damage.
Batteries are not included.
This is not a toy. For decorative use only.
勿試圖充電產品、或混用不同電池以及反裝電池。請勿觸碰損壞或漏液的電池，否則可能導致皮膚燒傷或吞咽造成嚴重內傷，若有相
關情況發生，請立即尋求醫療幫助。電池的誤用可能導致其過熱、破損、漏液或爆炸，導致人身傷害和/或財產損失。
本產品不包含電池。
本產品並非玩具，僅供裝飾用途。
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